
  Dialogmøde DKG 3/6 -2025 

Kl 17 sad der mere end 30 kvinder i Kongressen. Der var brygget kaffe, tak Finn, og der var søde 

sager på bordet.  

Dorrit og Charlotte var repræsenteret fra bestyrelsen. Dorrit bød velkommen og takkede for stort 

fremmøde. Dorrit sagde, at bestyrelsen havde lovet et dialogmøde på GF, og derfor er vi åbne for at 

samtale om de forskellige problemstillinger.  

Første drøftelse var, om der skulle vælges referent og ordstyrer. Med kommentarer om, at det 

allerede var for formeldt, blev vi enige om, at Dorrit styrede dialogen, og Charlotte skrev, så godt 

hun nu kunne, referat. 

Der var nogle emner, der gik igen. 

Og vi pointerede, at vi ikke havde mandat til at love noget af det ønskede, men 

ville tage det med på næste bestyrelsesmøde. 

1. Hegn og læ 

Det ville være rart, hvis vi kunne udnytte hele dækket. Lige nu er der et stort område, som 

ikke bliver brugt, fordi der ikke er læ. Damerne, ligesom fælles og mænd, kommer for at 

dyrke fællesskabet. Og det er svært, når det blæse, og man fryser. Der var bred enighed om, 

at fællesskabet var vigtigere end alt andet.  

Der ønskes, at alle 8 fag mod øst bliver dækket med plankeværk. Få ønsker, at det skal være 

højere, men flertallet ønsker lavt plankeværk.  

Det blev gentaget mange gange, at man ønsker de 8 fag dækket. Så det er meget højt på 

ønskelisten.  

Hegnet på bagperronen må godt være lidt lavere.  

 

2. Oprydning og vedligehold 

Der er et stort ønske om at få ryddet op i krogen ved indgangen til damer. Det er højt på 

ønskelisten. Og forståeligt nok. Der er virkelig ikke særlig hyggeligt.  (det er nu udbedret) 

 

3. Mange føler sig eksponeret 

Der var flere, der gav udtryk for, at de følte sig meget eksponeret i de nye omgivelser. Dels 

pga. store vinduer i ny sauna og omklædning, dels pga. lavt hegn, eller intet hegn. Det var 

der stor forståelse for. Men der blev orienteret om, at der er mulighed for at klæde om i den 

lille omklædning. Den gamle sauna er tændt, og man kan opholde sig på bagperron.  

Så der er gode muligheder for alle.  

Nogle nævnte, at vi skulle have ”gangster vinduer”, hvor man kan kigge ud - men ikke ind. 

Der var i det hele taget mange kreative forslag, men også en stemning af, at vi skal holde det 

så simpelt som muligt.  

 

4. Stemningen 

Damerne kan ikke genkende ordlyden om, at der er dårlig stemning. Men deres utilfredshed 

over at føle sig IKKE HØRT har nok sat sine spor. Der var mange rigtig gode bud på, 

hvordan man kan undgå, at der går rygter om dårlig stemning. Dels vil mere information fra 

bestyrelsen give anledning til større forståelse og flere tilkendegav, at Facebook ikke var en 

god platform at ytre sin utilfredshed. Der blev snakket om, at mændene gav udtryk for, at 

man da bare kunne gå på fælles. Nogle følte sig overbegloet af mænd. 



På trods af de udsagn var retorikken omkring mænd positiv. Generelt var der en stemning 

omkring mændene, at de ”respekterede og forstod godt at kvinder følte sig udsat”.  

 

5. Duftfrit miljø 

Skiltet i den nye sauna er taget ned, for der kan ikke garanteres et duftfrit miljø. Men vi 

appellerer til, at man generelt er så duftfri som muligt.  Når/hvis begge saunaer kommer op 

at køre, vil den ene kunne være duftfri.  

 

6. Saunagus 

Der ønskes duftfri saunagus kun for damer. Lotte tager den med til gusudvalget og hører, 

hvad de tænker om det. Og selvfølgelig skal den også vendes i bestyrelsen.   

 

7. Forskelsbehandling 

Damerne føler sig forbigået. Der er flere pladser i fælles. Der er nye hynder i fælles. Der er 

pænere og mere ordentligt på fælles. Der er ikke nogen, der tager sig af dameafdelingen. Det 

giver dårlig stemning. Da vi gik rundt på dameafdelingen efter mødet, var det tydeligt, at der 

er mange ting, der bør fixes og ordnes. Der skal ryddes op. Byggeri og maling skal 

færdiggøres. Der er flere steder, hvor der decideret mangler planker,  og flere steder er der 

ikke malet færdigt. Der skal justeres på toiletterne. Spejle sidder for højt, og sæbeholder 

sidder helt skørt.  

 

8. Information 

Der er et stort ønske om mere information. Der kom et forslag om et infobrev fra 

bestyrelsen. Der var forståelse for, at det er et stort arbejde at lave et månedligt nyhedsbrev, 

men det er stadig et ønske.  

 

9. I øvrigt:  

Vi gik en tur ind hos damerne og kiggede på de ting, der gør dem i dårligt humør. Forståeligt 

nok. Ud over de ting, der allerede er nævnt:   

Der skal males færdigt. Der skal lappes kanter (jeg kan ikke forklare det, men f.eks. mod 

vest mangler der planker op langs væggen) Gelænder på trapper har store revner. Belysning 

i vandet skal lyse på trappen, ikke ud i vandet. Der ønskes udenfor flere kurve til 

håndklæder og knager. 

 

Vi lovede at afholde et nyt dialogmøde i september. Lotte vil gerne være kontaktperson 

 

PS     

  Alle skal huske at rydde op efter sig selv. 

Og på loppebordet skal der kun lægges godt pænt tøj – ingen brugte bh’er, trusser og 

strømper, cremer mm.  Og husk at sætte cykler i de dertilhørende stativer        

 

Ketty har tilbudt sin hjælp, fordi hun er tømrer. Vi synes, det er mega sejt.  

 

Tak for et super fantastisk dialogmøde. Vi glæder os til det næste.  

    

Hissa, hussa, hejsa fra Dorrit og Charlotte 


